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Verslag van de vergadering Adviesraad voor Sport van 22 november 2022  

 

Aanwezig: Ron Jansen (voorzitter), John van den Berg (JB), Rob van Bokhoven (RB), Wimar Bolhuis 

(WB), Troy Douglas (TD), Joris Hoeboer (JG), Edwin Lokkerbol (EL), Rachid Najib (RN), 

Soraya Samuels (SS), Elvira Stinissen (ES), Bart Volkerijk (BV)en Wendy van der Meijs 

(WM) (secretaris)  

Peter van Veen (directeur sport) en Jan Willem Meppelink (sportbeleid gemeente Den Haag) 

Verhinderd: Karen Bosch, Nynke Lely. 

 

 
1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering. Het is de eerste formele vergadering met Ron als voorzitter. Speciale 

dank aan Peter van Veen en Jan-Willem Meppelink, die namens de gemeente aanwezig zijn. De agenda 

ondergaat een kleine wisseling in volgorde: er wordt gestart met agendapunten 4, 5 en 6 inclusief 

mededelingen gemeente. Dan volgt een korte pauze en worden de overige agendapunten besproken. 

 

2. Opvolging leden adviesraad voor sport (mondeling) 

a. Opvolging Karen Bosch 

De voorzitter licht toe dat Karen heeft laten weten dat zij de activiteiten van de Adviesraad voor Sport niet 

langer kan combineren met haar werk- en privéverplichtingen en heeft aangegeven graag opgevolgd te 

worden. Het DB draagt Ronald de Jong voor als kandidaat. Het CV is bijgesloten. Bart licht kort het gesprek 

toe en de ervaringen die Ronald meeneemt in de adviesraad. De leden stemmen in met de voordracht. 

b. stand van zaken vacature secretaris 

De voorzitter informeert over het proces tot nu toe. Met het aangekondigde vertrek van Wendy heeft de 

gemeente laten weten om de functie van secretaris in de gemeentelijke organisatie op te nemen. Aanleiding 

hiertoe is dat de subsidieregeling waarop de stichting WSDH samenwerkt met de gemeente is gewijzigd. 

Hierdoor kan WSDH de functie niet langer faciliteren.  

Peter van Veen vult aan dat de gemeente de functie zo snel mogelijk wil opnemen in de organisatie. Dit naar 

voorbeeld hoe andere sportadviesraden zijn georganiseerd, elders in Nederland. Daarbij werkt de gemeente 

met meerdere adviesraden – op andere thema’s – die ondersteund worden met een ambtelijk secretaris. 

Rob (RB) vraagt welke adviesraden er zoal zijn. Jan Willem (JW) zal een lijst toesturen via Wendy (WM).  

Tot slot geeft Peter aan dat hij zich ook graag laat verrassen door adviezen, zoals bijv in Amsterdam met 

o.a. advies over voetbalscholen.  

 

3. Mededelingen / verslag / voortgangslijst 

b. vaststellen verslag bijeenkomst 12 oktober 2022 

Er zijn geen opmerkingen. Het verslag van de adviesraadvergadering van 12 oktober jl. wordt vastgesteld.  

c. samenvatting overzicht toegezonden stukken. 

Overzicht toegezonden stukken wordt ter kennisneming gedeeld. 

 

d. Voortgangslijst dagelijks bestuur  

De secretaris licht toe hoe de voortgangslijst te lezen. De vet gedrukte onderdelen verwijzen naar een 

actuele wijziging naar aanleiding van gesprekken of bespreekpunten in het Dagelijks Bestuur (DB). Verder 

wordt mondeling toegelicht: DB-04: sporttalentontwikkeling ivm de afspraak Den Haag Topsport en DB-51 

stand van zaken advies vrijwilligers bij verenigingen.  

b. mededelingen vanuit de gemeente.  

De voorzitter vraagt Peter van Veen (directeur sport) welke mededelingen of actualiteiten er zijn vanuit de 

gemeente met betrekking tot sport in de stad.  

Peter start met de huidige actualiteit van de ‘stijgende energiekosten’ , welke algemeen en dus ook binnen 

de gemeentelijke organisatie een veelbesproken thema is. Niet alleen sportverenigingen hebben hiermee te 

maken, maar alle maatschappelijke organisaties die in Den Haag gevestigd zijn. Vooralsnog is de gemeente 

in afwachting van het Rijk en welke maatregelen worden geboden. Het Rijk stelt hierin wel kaders. 

Uit navraag bij sportverenigingen geeft 70% aan dat het verwacht dat de stijgende energiekosten hen raakt, 

maar nog niet goed kan inschatten in welke mate. De verwachting is dat ca 40% in problemen komt. De 

gemeente heeft diverse maatregelen om clubs tegemoet te komen: 
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- Clubs met veel Ooievaarspas-leden worden intensiever gemonitord. 

- Compensatie is mogelijk via (tijdelijke) huurverlaging/huuruitstel 

- Clubs worden gestimuleerd om duurzaamheidsmaatregelen door te voeren. Hiervoor is aan de IAS 

subsidie 1 mln extra toegevoegd. 

- Clubs kunnen een energiescan aanvragen 

- Via het waarborgfonds zijn aanvullende financieringsmogelijkheden voor energiebesparing. 

 

Peter (PV) licht toe dat via het Coalitie Akkoord 2022-2026 er financiële middelen beschikbaar zijn gesteld 

voor het onderhoud van de sport accommodaties. Dit is een plus voor de sport. Ook was er lang geen 

financiële reserve voor de aanleg van nieuwe sportvoorzieningen. Dit is via het Integraal Huisvestingsplan nu 

wél opgenomen. Hoe die verdeling eruit ziet is nog niet bekend, dit volgt bij de uitwerking van het 

Huisvestingsplan Sport (IHP) in het voorjaar 2023. 

 

Peter blikt kort terug op Capital of Sport, de titel welke Den Haag in het afgelopen jaar mocht dragen. Met de 

beperkte middelen zijn in september succesvol activiteiten, waaronder een internationaal congres, 

georganiseerd om Den Haag met de titel in de schijnwerpers te zetten.  

 

Vervolgens wordt kort toegelicht dat er ook binnen de gemeente ontwikkelingen zijn. Er wordt een duidelijke 

organisatiestructuur neergezet om de sport zichtbaarder te ondersteunen. Ook Den Haag Topsport valt 

onder die organisatiestructuur, dit is geen aparte organisatie. Bart (BV) vraagt Peter hoe kansrijk het is om in 

deze vorm sponsoring binnen te halen. Er volgt een kort gesprek over de verschillen en overeenkomsten 

met topsport in Rotterdam en Amsterdam. Een (sponsor)bijdrage vanuit de markt zal lastig zijn.  

Joris (JH) vraagt hoe het zit met de ontschotting met andere domeinen, ook met het oog op extra middelen 

voor sport. Peter reageert dat met het living-lab Haags Sportkwartier in Den Haag Zuidwest wordt gewerkt 

met één financieel budget voor meerdere domeinen. Op Rijksniveau is hier ook een start gemaakt, via het 

preventieakkoord. Sport wordt vaak als middel ingezet, maar in de praktijk blijkt dat uiteindelijk elk domein 

voor zichzelf kiest. Op gemeentelijke niveau streeft het college naar ontschotting, hiervoor worden eerste 

stappen verwacht via een preventieakkoord, waarin sport als middel wordt ingezet en daarmee extra 

middelen beschikbaar komen voor sport.  

 

Peter geeft aan de hand van het coalitieakkoord dat de wethouder verder aandacht wil geven aan 

-  Toekomstbestendig maken van verenigingen  

-  Preventie. Het college zet fors in op preventie o.a. bij jeugd. Sport kan hierin een belangrijke bijdrage 

leveren. Dit wordt nog uitgewerkt. 

-  Sportstrand verder uitwerken via het opstellen van een visie en een Plan van Aanpak 

-  Olympisch fonds heeft een bijdrage van 3 mln. voor de organisatie van het WK Zeilen, Olympic 

Festival 2024, EK beach 2024, Tour de France.  

 

Ron vat kort samen en dankt Peter voor zijn inbreng.  

 

4. vaststellen data 1e helft 2023 

De leden worden gevraagd in te stemmen met de data voor de vergaderingen: 

•             Donderdag 19 januari; 19.30 uur  

•             Dinsdag 14 maart, 19.30 uur  

•             Dinsdag 18 april, 19.30 uur  

•             Woensdag 24 mei, 19.30 uur  

•             Donderdag 29 juni, 19.30 uur  

Alle leden zijn akkoord.  

 

Er is een korte pauze. 

 

5. Bespreken gemeentelijke begroting sport 2023 

Wimar wordt gevraagd om de begroting sport toe te lichten.  

In de begroting sport zijn voor 3 zaken budget opgenomen: 

- Olympisch fonds; 3 mln. 

- Verduurzaming; 4 mln 

- Bouw sporthal Loosduinen 
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Verder vallen er diverse dingen op:  

- er wijzigt in de begroting niets ten opzichte van vorig jaar. Het is onduidelijk of er een indexering plaatsvindt 

en zo ja, met hoeveel.  

- Er zijn geen bezuinigingen doorgevoerd op sport, dat is winst. Er is wel een bezuiniging aangekondigd op 

ambtenarenapparaat, maar deze zijn (nog) nergens terug te lezen. 

- de kapitaallasten zijn in de begroting verwerkt.  

- de middelen voor het Meerjaren Onderhouds Programma Sport zijn aangekondigd in het coalitieakkoord, 

maar nog niet opgenomen in de begroting voor 2023. Deze zijn nog niet verdeeld, dus let op hoeveel er 

daadwerkelijk voor sport wordt gereserveerd. 

-  Het meerjaren investeringsprogramma (MIP) is aangekondigd, maar deze zijn niet uit de begroting op te 

maken. Navragen boekje IHP (wethouder, actie Wendy). 

 

6. Coalitieakkoord 2022-2026 & rol adviesraad 

De voorzitter (RJ) licht toe dat hij graag met de leden bespreekt welke speerpunten/thema’s we voorzien als 

raad voor het nieuwe jaar. Dit naar aanleiding van zijn eerdere kennismaking met Hilbert (wethouder sport). 

De wethouder wil graag de adviesraad betrekken hoe sportverenigingen toekomstbestendig te maken; als 

uitwerking van het advies dat is opgeleverd over de ondersteuning van vrijwilligers. Hilbert heeft ook laten 

weten sport meer te willen inzetten als middel bij aanpak van jeugdproblematiek (preventie). 

Er worden diverse thema’s aangedragen, o.a.: 

- Elvira (ES) licht toe dat er op rijksniveau een nieuwe ontwikkeling wordt ingezet die van invloed is op de 

gemeente; er wordt gestimuleerd om meer samenwerking tussen domeinen te realiseren.  

- Bart (BV) vraagt zich af welke rol wij voor de sport in de stad zien weggelegd? 

- Edwin (EL) stelt de vraag welke ontwikkelingen in de stad (verdichting, bestuur, etc) van invloed zijn op de 

sport in de stad en daarmee op de rol/activiteiten van de adviesraad.   

- Rob (RB) oppert om breder te acteren als raad; om zo een kruisbestuiving vanuit diverse invalshoeken te 

realiseren. Interessant is welke adviesraden er nog meer actief zijn in Den Haag (opvragen actie Wendy)) 

- Joris (JH) geeft aan dat onderwijs een belangrijke plek is om alle jeugd te bereiken. Daar liggen kansen om 

bewegen en sport nog meer te stimuleren. 

De voorzitter vat de aangedragen speerpunten samen: 

- positionering van de stad en de context waarin Den Haag ontwikkelt heeft invloed op de visie voor sport. 

Uitgangspunt is dat de adviesraad zich richt op de organisatie van sport. 

- sport & preventie. Is aangedragen door de gemeente. Onderwijs speelt daarin een belangrijke rol. Vanuit 

onderwijs volgt bewegen op pleinen of bij sportverenigingen; de plek bepaalt welke organisatie je daarvoor 

nodig hebt. 

- sportverenigingen toekomstbestendig maken. Dit volgt uit het eerdere advies; deze wordt binnenkort met 

de gemeente besproken. 

Ron sluit af: een leuke discussie met goede inhoud. Het DB zal de 3 thema’s verder uitwerken en bespreken 

hoe daar in 2023 verder vervolg aan te geven. Hierbij zal ook rekening worden gehouden met het manifest 

en het coalitieakkoord.  

 

7. Rondvraag en Sluiting 

De voorzitter start de rondvraag. De secretaris heeft drie mededelingen: 

- alle leden ontvangen in december een vacatieformulier. Leden worden gevraagd deze svp ingevuld retour 

sturen.  

- welke leden zijn bekend met de samenwerking van PEP in de sport. Soraya reageert dat PEP vooral 

gericht is op de zorgsector en minder affiniteit heeft met de dynamiek van vrijwilligers in de sport. Vanuit het 

advies verenigingen en vrijwilligers volgt een gesprek met vrijwilligersorganisatie PEP. 

- de gemeenteraadsleden van de commissie Samenleving willen graag kennismaken met de adviesraad 

voor sport. Dit naar aanleiding van een ontmoeting tussen het DB en de voorzitter van de commissie Joren 

Noorlander. Een voorstel hiertoe wordt besproken in de vergadering op 15 december.  

Er zijn verder geen vragen. De voorzitter bedankt iedereen voor zijn aanwezig en sluit de vergadering af om 

ca. 21.45 uur.  


